
Rada Gminy Bielsk Podlaski 
Radni 

 

Protokół nr VII/2024 
z VII Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski 

z dnia 30 października 2024 r. 

 
Obrady rozpoczęto 30 października 2024 r. o godz. 09:00, a zakończono o godz. 09:39 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych. 

Obecni: 

1. Diana Bisz 
2. Jerzy Chilkiewicz 
3. Walenty Gałuszewski 
4. Radosław Godun 
5. Alina Kruk 
6. Barbara Krukowska 
7. Konrad Łapiński 
8. Albin Misiuk 
9. Angelika Nieroda 
10. Stanisław Olszewski 
11. Piotr Parfieniuk 
12. Anna Siemieniuk 
13. Jerzy Tomczuk 
14. Anatol Grzegorz Tymiński 

Nieobecny - ANDRZEJ CZECZUGA 

1. Otwarcie sesji. 
Na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym Przewodniczący Rady 
Gminy STANISŁAW OLSZEWSKI otworzył VII Sesję Rady Gminy Bielsk Podlaski. Poprosił radnych o 
potwierdzenie obecności poprzez wciśnięcie odpowiedniego  przycisku na tablecie. Poinformował, że 
ustawowy skład Rady wynosi 15 radnych. Stwierdził, że w sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi 
kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. Dodał, że głosowania radnych będą się odbywały za 
pomocą tabletów. Przypomniał o rozporządzeniu w sprawie ochrony danych osobowych w skrócie 
zwanym RODO wskazującym na ochronę danych osobowych osób fizycznych. Poinformował, że sesja jest 
rejestrowana, transmitowana i archiwizowana na stronie internetowej gminy. Osoba ujawniająca dane 
osobowe niezgodnie z prawem ponosi pełną odpowiedzialność za ich upublicznienie. 
 
Przewodniczący Rady przywitał serdecznie: 

 wszystkich radnych, 

 Wójta Gminy – Pana WALENTEGO KORYCKIEGO,  

 Zastępcę Wójta - Pana ANATOLA FILIPIUKA,  

 Skarbnika Gminy – Panią ANNĘ NESTERUK, 

 Pracowników Urzędu Gminy, 

 Sołtysów Gminy Bielsk Podlaski.  

 Mieszkańców gminy oraz wszystkich oglądających transmisję za pośrednictwem internetu. 



 
Przewodniczący Rady poinformował, że w miniony poniedziałek odbyły się wybory sołtysa i rady sołeckiej 
w ostatnim już sołectwie. Oznacza to, że wybory organów jednostek pomocniczych gminy zostały 
zakończone. Powitał sołtysów wybranych w czasie ostatniego miesiąca: 

- Panią AGNIESZKĘ MINKIEWICZ – nowo wybraną Sołtys Sołectwa Proniewicze, 
- Panią EUGENIĘ NIKOŁAJUK – dotychczasową sołtys Sołectwa Pilipki, 
- Panią WIOLETĘ JURCZUK – dotychczasową Sołtys Sołectwa Ogrodniki, 
- Pana PAWŁA KORZUNOWICZA – nowo wybranego sołtysa Sołectwa Augustowo, 
- oraz Pana TOMASZA MISIUKA – Sołtysa Sołectwa Jacewicze wybranego w dniu 21 października 
br. w wyborach ponownych zarządzonych uchwałą Rady Gminy. 

 
Lista obecności radnych stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 

Lista obecności osób zaproszonych stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. 

Lista obecności sołtysów stanowi Załącznik Nr 3 do protokołu. 

 
2. Ustalenie porządku sesji. 

Przewodniczący Rady poinformował, że zawiadomienie o zwołaniu sesji wraz z propozycją porządku 
obrad oraz projektami uchwał, wszyscy radni otrzymali w formie elektronicznej - Załącznik Nr 4 do 
protokołu. 
 

Przewodniczący odczytał proponowany porządek sesji:  

1. Otwarcie sesji. 

2. Ustalenie porządku sesji.  

3. Przyjęcie protokołu z VI Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski z dnia 26 września 2024 roku. 

4. Powzięcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok. 

5. Powzięcie uchwały w sprawie ustalenia dopłaty do taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków. 

6. Powzięcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Bielsk Podlaski 

na lata 2026-2035 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii, 

w tym trybu konsultacji. 

7. Powzięcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat za usługi odbierania odpadów 

komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach 

przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Bielsk Podlaski.  

8. Powzięcie uchwały w sprawie ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Bielsk Podlaski. 

9. Powzięcie uchwały w sprawie wezwania do uzupełnienia petycji z dnia 11 października 2024 r. o 

dokonanie zmiany § 36 ust. 7 Statutu Gminy Bielsk Podlaski.  

10. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Bielsk Podlaski w okresie międzysesyjnym od dnia 25 

września 2024 r. do dnia 28 października 2024 r. 

11. Interpelacje i zapytania radnych. 

12. Odpowiedzi na interpelacje. 

13. Wolne wnioski i informacje. 

14. Zamknięcie sesji. 



Głosowano w sprawie: 
Ustalenie porządku sesji. 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Diana Bisz, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, Radosław Godun, Alina Kruk, Barbara Krukowska, 
Konrad Łapiński, Albin Misiuk, Angelika Nieroda, Stanisław Olszewski, Piotr Parfieniuk, Anna Siemieniuk, 
Jerzy Tomczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 
NIEOBECNI (1) 
Andrzej Czeczuga 
 
Porządek obrad VII Sesji Rady Gminy został przyjęty. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że materiały będące przedmiotem tej sesji zostały zgodnie ze 
Statutem Gminy zaopiniowane przez Komisje Rady Gminy na wspólnym posiedzeniu w dniu 29 
października br. Dodał, że wszystkie przedłożone wnioski uzyskały pozytywną opinię. 
 
3. Przyjęcie protokołu z VI Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski z dnia 26 września 2024 roku. 
Protokół z VI Sesji Rady Gminy z dnia 26 września 2024 r. został sporządzony, doręczony radnym w 
formie elektronicznej i udostępniony do wglądu w pok. 113 Urzędu Gminy.  
Radni nie zgłosili na piśmie uwag do protokołu.   
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z VI Sesji Rady Gminy Bielsk Podlaski z dnia 26 września 2024 roku. 
Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Diana Bisz, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, Radosław Godun, Alina Kruk, Barbara Krukowska, 
Konrad Łapiński, Albin Misiuk, Angelika Nieroda, Stanisław Olszewski, Piotr Parfieniuk, Anna Siemieniuk, 
Jerzy Tomczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 
NIEOBECNI (1) 
Andrzej Czeczuga 
 
Protokół został przyjęty. 
 
4. Powzięcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok. 
Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie stanowi Załącznik Nr 5 do protokołu.  
Przewodniczący Rady STANISŁAW OLSZEWSKI poinformował, że dyskusja na posiedzeniu komisji w 
szczególności dotyczyła przesunięcia środków między zadaniem dotyczącym zakupu nieruchomości w 
Bielsku Podlaskim (baza sprzętowo-transportowa) i przeznaczania tych środków na budowę bazy 
sprzętowo-transportowej wraz z zapleczem socjalnym w Augustowie.  
Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały. 
 

Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Diana Bisz, Jerzy Chilkiewicz, Radosław Godun, Alina Kruk, Barbara Krukowska, Konrad Łapiński, Albin 

Misiuk, Angelika Nieroda, Stanisław Olszewski, Piotr Parfieniuk, Anna Siemieniuk, Jerzy Tomczuk, Anatol 

Grzegorz Tymiński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Walenty Gałuszewski 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Czeczuga 

 

Rada Gminy przyjęła 

Uchwałę nr VII/54/2024 

z dnia 30 października 2024 r. 

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 6 do protokołu. 

 
5. Powzięcie uchwały w sprawie ustalenia dopłaty do taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i 
zbiorowe odprowadzanie ścieków. 
Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie stanowi Załącznik Nr 7 do protokołu.  
Przewodniczący Rady STANISŁAW OLSZEWSKI poinformował, że wysokość taryf za zbiorowe zaopatrzenie 
w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków na terenie gminy została zatwierdzona przez Dyrektora 
Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Białymstoku, natomiast przedłożony projekt uchwały 
określa wysokość dopłaty z budżetu gminy do tych taryf  (do każdego m3 ścieków) w następujących 
kwotach: 
- 8,00 zł netto w okresie 1 roku obowiązywania nowej taryfy, (poprzednio: 10,57 zł), 
- 7,60 zł netto w okresie 2 roku obowiązywania nowej taryfy, (poprzednio 8,86 zł), 
- 6,33 zł netto w okresie 3 roku obowiązywania nowej taryfy, (poprzednio 8,58 zł). 
Nowe taryfy będą obowiązywały od 1 listopada 2024 r. 
Przewodniczący Rady nadmienił, że na posiedzeniu komisji zwrócono uwagę, że w tytule  projektu 
uchwały jest mowa o dopłatach do taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie 
ścieków, natomiast w treści uchwały jest mowa tylko o dopłatach do odprowadzania ścieków. Po 
sprawdzeniu potwierdzono, że taryfa zawiera zarówno cenę dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i cenę 
za odprowadzanie ścieków. Dlatego nie zachodzi konieczność zmiany tytułu uchwały, pomimo, że w jej 
treści zawarto jedynie dopłatę do odprowadzanych ścieków. 
Radni nie zgłosili uwag do projektu uchwały.  

Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie ustalenia dopłaty do taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Diana Bisz, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, Radosław Godun, Alina Kruk, Barbara Krukowska, 

Konrad Łapiński, Albin Misiuk, Angelika Nieroda, Stanisław Olszewski, Piotr Parfieniuk, Anna Siemieniuk, 

Jerzy Tomczuk 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Anatol Grzegorz Tymiński 



NIEOBECNI (1) 

Andrzej Czeczuga 

 

Rada Gminy przyjęła 

Uchwałę nr VII/55/2024 

z dnia 30 października 2024 r. 

w sprawie ustalenia dopłaty do taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie 
ścieków 
Uchwała stanowi Załącznik Nr 8 do protokołu. 
 
6. Powzięcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Bielsk 
Podlaski na lata 2026-2035 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania 
projektu strategii, w tym trybu konsultacji. 
Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie stanowi Załącznik Nr 9 do protokołu.  
Przewodniczący Rady STANISLAW OLSZEWSKI poinformował, że nowa strategia ma na celu powiązanie 
planowania społeczno-gospodarczego z planowaniem przestrzennym i pozwoli na efektywne 
pozyskiwanie środków zewnętrznych. Załącznik do przedłożonego projektu uchwały określa etapy 
opracowania strategii oraz przewidywany czas tego opracowania. Projekt strategii podlega konsultacjom 
z sąsiednimi gminami i ich związkami, lokalnymi partnerami społecznymi i gospodarczymi, mieszkańcami 
gminy oraz z właściwym dyrektorem Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej Państwowego 
Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie. 
Radni nie zgłosili pytań do projektu uchwały. 
Przewodniczący Rady udzielił głosu mieszkańcowi gminy, który zgłosił przed sesją chęć zabrania głosu w 
tym punkcie. 
JAN MORDAŃ - powiedział, że w tym punkcie porządku obrad rada gminy podejmie uchwałę w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Bielsk Podlaski na lata 2026-2035 oraz określenia 
szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji. Jest to 
sprawa bardzo ważna, bodajże jedna z najważniejszych w działalności samorządu gminnego. Nawiązał do 
wypowiedzi Przewodniczącego Rady, który na początku wspomniał, że wszystkie przedłożone wnioski 
zaopiniowano pozytywnie. Zdziwił się jak to się odbyło, mówiąc, że chyba po cichu, gdyż wczoraj był 
obecny na tym posiedzeniu, na którym właściwie nie rozpatrywano i nie opiniowano żadnych spraw 
sesyjnych. Zdaniem wypowiadającego się była to dyskusja na różne tematy, tak jak to ludzie spotykają się 
w kawiarni lub na ulicy i rozmawiają.  
Przewodniczący Rady STANISŁAW OLSZEWSKI wtrącił głos pouczając wypowiadającego się, aby mówił 
konkretnie na temat odnośnie tego punktu, gdyż w przeciwmym razie odbierze mu głos.  
Pan Jan Mordań kontynuując wypowiedź zaznaczył, że na dzisiejszej sesji żadna komisja nie przedstawiła 
opinii odnośnie podejmowanych uchwał. Przyjęto wszystko milcząco. Pan Przewodniczący był łaskawy, że 
udzielił mu głosu. Korzystając z możliwości wystąpienia, podzielił się swoimi spostrzeżeniami odnośnie 
aktualnej sytuacji dotyczącej strategii rozwoju gminy. Powiedział, że Strategia rozwoju gminy powinna 
wskazywać kierunki rozwoju społecznego, gospodarczego i przestrzennego. Pełni także rolę włączającą 
społeczność lokalną w sprawy gminy, np. poprzez proces konsultacji czy oceny działań samorządowców. 
Poinformował, że jest taki Poradnik praktyczny opracowany przez ekspertów, gdzie opisuje się krok po 
kroku cały proces przygotowania takiego dokumentu. Przeczytał z tego poradnika pierwszy krok: "W 
pierwszej kolejności rada gminy podejmuje uchwałę, która określa szczegółowy tryb i harmonogram 
opracowania projektu strategii rozwoju gminy, w tym tryb konsultacji tego dokumentu. To pierwszy etap 
procedury formalnej i rozpoczęcie pracy nad strategią rozwoju gminy. Przyjęcie uchwały poprzedzają 
prace diagnostyczne – przygotowywanie analiz społecznych, gospodarczych, środowiskowych, 
przestrzennych i innych oraz wyciąganie z nich głównych wniosków oraz rekomendacji w kontekście 
określenia założeń strategii. Działania te często wymagają bardzo długiego czasu, dlatego warto te prace 



zacząć wcześniej." Powiedział, że dzisiaj rada naszej gminy zrobi pierwszy krok podejmując uchwałę. 
Nawiązał do załącznika tej uchwały, gdzie w pkt 1 jest zapisane: "Opracowanie wniosków z diagnozy 
sytuacji społecznej, gospodarczej i przestrzennej gminy, przygotowanej na potrzeby strategii." Zadał 
pytanie: Czy jest taka diagnoza sytuacji społecznej, gospodarczej i przestrzennej w naszej gminie? 
Następnie nawiązał do informacji zamieszczonej w dniu 24 września na stronie internetowej gminy 
"Przystąpienie do sporządzenia planu ogólnego Gminy Bielsk Podlaski". W tej informacji mamy 
ogłoszenie Wójta, z którego wynika, "że wnioski do projektu planu ogólnego można składać w 
nieprzekraczalnym terminie do dnia 31 października 2024 r. (włącznie)". Zapytał, co to jest plan ogólny, 
który będzie sporządzany dla naszej gminy? Powiedział, że należy do zwykłych mieszkańców gminy, jak i 
tysiące innych osób. Jeżeli Wójt ogłasza, że można składać wnioski do planu ogólnego, to również, jako 
mieszkaniec chciałby złożyć wniosek, np. w sprawie unikatowego w skali kraju krajobrazu 
archeologicznego w Haćkach oraz obszaru Natura 2000 Murawy w Haćkach, tak aby były należycie 
chronione. Niestety, jako zwykły obywatel, nie zna się na planowaniu przestrzennym i nie bardzo wie co i 
jak napisać we wniosku do planu ogólnego gminy. Dodał, że w tej sytuacji szukał w internecie informacji 
do czego ma służyć plan ogólny gminy. Na portalu samorządowym znalazł artykuł pod tytułem: "Plan 
ogólny bez strategii rozwoju gminy nie ma sensu". Nadmienił, że po lekturze tego artykułu w dniu 16 
października napisał list otwarty do Wójta Walentego Koryckiego, następującej treści:  
"Szanowny Panie Wójcie, uważam że każdy ma prawo godnie żyć i nie można godzić się na wszystko co 
proponują firmy zewnętrze i ludzie biznesu. Musimy dbać o swoje miejsce na ziemi! Wszystko co nas 
otacza należy do nas i mogą powstawać inwestycje, ale w odpowiednich ilościach z poszanowaniem 
naszego krajobrazu, piękna i bogactwa przyrody. W związku z przystąpieniem do sporządzenia planu 
ogólnego Gminy Bielsk Podlaski samo ogłoszenie na stronie internetowej gminy nie zapewni właściwych 
relacji z mieszkańcami gminy. Ogólny plan zagospodarowania gminy powinien posłużyć uporządkowaniu 
przestrzeni geograficznej poprzez zwiększenie kontroli nad wydawaniem decyzji o warunkach zabudowy, 
a tym samym zlikwidowanie przeznaczania nadmiernej ilości terenów pod zabudowę i wyeliminowanie 
chaosu urbanistycznego. Powinien stworzyć odpowiednie warunki do życia dla nas i dla następnych 
pokoleń. Wnioskuję Panie wójcie o podjęcie rzeczywistych relacji z mieszkańcami gminy w tym zakresie. 
Uprzejmie proszę zpoznać się z wnioskami zgłoszonymi przez mieszkańców podczas wyborów w 
sołectwach i zwrócić uwagę, że w żadnej miejscowości mieszkańcy nie wnioskowali inwestycji 
przemysłowych (np. kurników, czy też wiatraków). Zgodnie z Ustawą o samorządzie gminnym do zadań 
gminy należy: "Zaspokajanie zbiorowych potrzeb wspólnoty należy do zadań własnych gminy." Podkreślił, 
że w ustawie pisze o wspólnocie gminnej, a nie o zewnętrznych biznesmenach, czy też przedsiębiorcach. 
Do tych zadań należy 21 szczególnych, w tym: "ładu przestrzennego, gospodarki nieruchomościami, 
ochrony środowiska i przyrody oraz gospodarki wodnej". Natomiast nie ma zadania rozwoju inwestycji 
przemysłowych."  
Następnie mieszkaniec gminy przypomniał, że już od ponad roku dowiadujemy się, że w naszej gminie 
mają powstać przemysłowe kurniki oraz wylęgarnia w Knorydach a ponadto planowana farma wiatraków 
produkujących prąd. Wszystko wskazuje, że plan ogólny gminy szczególnie jest potrzebny inwestorom 
zewnętrznym, a nie dla nas. Natomiast głównym celem strategii rozwoju gminy jest zapewnienie 
stabilnego polepszenia jakości życia mieszkańców. Strategia, ma być oparta na analizie problemów 
konkretnego terenu, uwzględniać specyfikę oraz kierunki rozwoju gminy. Wracając do uchwały o 
przystąpieniu do opracowania strategii rozwoju naszej gminy, to wcześniej należy opracować diagnozę, 
czyli dokonać rzetelnej analizy społeczno - gospodarczej sytuacji gminy. Podczas jednego zebrania w 
sołectwie padło pytanie do wójta: Jaki jest pomysł na gminę? Stwierdził, że zanim opracuje się plan 
ogólny dla gminy, trzeba mieć pomysł, w jakim kierunku ma nastąpić rozwój w gminie, czy poprzez 
przemysłowe fermy zwierzęce, jak wylęgarnia, kurniki oraz postawienie kilkudziesięciu wiatraków, czy 
poprzez podnoszenie atrakcyjności naszej gminy, szeroko rozumianej jakości życia mieszkańców w 
oparciu o wykorzystanie lokalnego potencjału i przy zachowaniu cennych walorów środowiska 
naturalnego? Na zakończenie, powiedział, że dobrze się stało, że obecny wójt Walenty Korycki złożył 
wniosek o podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy. Lepiej 



późno, niż wcale. Opracowanie planu ogólnego bez Strategii rozwoju jest właściwie bezsensowne. Jak 
można coś planować, nie mając kierunku rozwoju. Jeszcze raz powtórzył, że strategia rozwoju gminy 
powinna wskazywać kierunki rozwoju społecznego, gospodarczego i przestrzennego. Pełni także rolę 
włączającą społeczność lokalną w sprawy gminy, np. poprzez proces konsultacji, czy oceny działań 
samorządowców. Trzeba pamiętać, że samorząd to nie jest władza nad mieszkańcami, a samorząd to 
wspólnota: mieszkańcy - rada gminy (organ stanowiący i kontrolny) - wójt z urzędem (organ 
wykonawczy). Nie możemy jechać po koleinach zostawionych z poprzednich kadencji, że każdy sobie 
rzepkę skrobie. Zwrócił się do mieszkańców naszej gminy, aby interesowali się sprawami nie tylko na 
swoim podwórku, ale w całej gminie. Firmy zewnętrzne na pewno nie zapewnią nam dobrobytu. 
 

Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Bielsk Podlaski na 

lata 2026-2035 oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii, w 

tym trybu konsultacji. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Diana Bisz, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, Radosław Godun, Alina Kruk, Barbara Krukowska, 

Konrad Łapiński, Albin Misiuk, Angelika Nieroda, Stanisław Olszewski, Piotr Parfieniuk, Anna Siemieniuk, 

Jerzy Tomczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Czeczuga 

Rada Gminy przyjęła 

Uchwałę nr VII/56/2024 

z dnia 30 października 2024 r. 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Bielsk Podlaski na lata 2026-2035 
oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu 
konsultacji 
Uchwała stanowi Załącznik Nr 10 do protokołu. 
 
7. Powzięcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat za usługi odbierania odpadów 
komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach 
przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Bielsk 
Podlaski. 
Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie stanowi Załącznik Nr 11 do protokołu.  

Przewodniczący Rady STANISŁAW OLSZEWSKI poinformował, że wniosek Wójta Gminy dotyczy 
wprowadzenia górnych stawek opłat w przypadku nie organizowanego przez gminę odbioru odpadów 
komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i osadników w instalacjach przydomowych 
oczyszczalni ścieków od właścicieli nieruchomości, którzy zawarli z firmami indywidualne umowy na 
odbiór. Wysokość opłaty za usługę nie może przekraczać stawek określonych w projekcie uchwały. 

Radni nie zgłosili pytań i uwag do projektu uchwały. 

 
Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie określenia górnych stawek opłat za usługi odbierania odpadów 

komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach 

przydomowych oczyszczalni ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Bielsk Podlaski. 



Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Diana Bisz, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, Radosław Godun, Alina Kruk, Barbara Krukowska, 

Konrad Łapiński, Albin Misiuk, Angelika Nieroda, Stanisław Olszewski, Piotr Parfieniuk, Anna Siemieniuk, 

Jerzy Tomczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Czeczuga 

 

Rada Gminy przyjęła 

Uchwałę nr VII/57/2024 

z dnia 30 października 2024 r. 

w sprawie określenia górnych stawek opłat za usługi odbierania odpadów komunalnych oraz 
opróżniania zbiorników bezodpływowych lub osadników w instalacjach przydomowych oczyszczalni 
ścieków i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Bielsk Podlaski. 
Uchwała stanowi Załącznik Nr 12 do protokołu. 
 
8. Powzięcie uchwały w sprawie ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Bielsk Podlaski. 
Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie stanowi Załącznik Nr 13 do protokołu.  

Przewodniczący Rady STANISŁAW OLSZEWSKI poinformował, że wniosek o wyrażenie zgody na budowę 
napowietrznej telekomunikacyjnej linii kablowej wraz z przyłączami  na działce gminnej w obrębie 
gruntów wsi Dubiażyn zwróciła się Telewizja Kablowa Hajnówka. Umieszczenie urządzeń 
elektroenergetycznych prowadzi do ustanowienia służebności przesyłu. 

Radni nie zgłosili pytań i uwag do projektu uchwały. 

 
Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Bielsk Podlaski. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Diana Bisz, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, Radosław Godun, Alina Kruk, Barbara Krukowska, 

Konrad Łapiński, Albin Misiuk, Angelika Nieroda, Stanisław Olszewski, Piotr Parfieniuk, Anna Siemieniuk, 

Jerzy Tomczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Czeczuga 

 

Rada Gminy przyjęła 

Uchwałę nr VII/58/2024 

z dnia 30 października 2024 r. 

w sprawie ustanowienia służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Gminy Bielsk 
Podlaski. 
Uchwała stanowi Załącznik Nr 14 do protokołu. 
 



9. Powzięcie uchwały w sprawie wezwania do uzupełnienia petycji z dnia 11 października 2024 r. o 
dokonanie zmiany § 36 ust. 7 Statutu Gminy Bielsk Podlaski. 
Wniosek Wójta Gminy w tej sprawie stanowi Załącznik Nr 15 do protokołu.  
Przewodniczący Rady STANISŁAW OLSZEWSKI poinformował, że w dniu 11 października 2024 r. 
mieszkaniec Gminy Bielsk Podlaski wniósł petycję o zmianę zapisu § 36 ust. 7 Statutu Gminy Bielsk 
Podlaski, który brzmi następująco: 
„Z posiedzenia  komisji sporządza się protokół, który po podpisaniu przez protokolanta przedkłada się 
członkom komisji, najpóźniej na 7 dni przed kolejnym posiedzeniem komisji. Protokół podpisują po 
przyjęciu na kolejnym posiedzeniu komisji: przewodniczący komisji  oraz  wszyscy członkowie komisji 
obecni na posiedzeniu”. 
Wnoszący petycję w swoim uzasadnieniu przytoczył szereg przepisów obowiązującego prawa, nie 
wskazał jednak, jakiej zmiany wskazanego paragrafu Statutu Gminy oczekuje. Zgodnie z ustawą z dnia 11 
lipca2014 r. o petycjach, jest to brak podlegający uzupełnieniu. Jeśli przedmiot tej petycji nie zostanie 
uzupełniony w terminie 14 dni od dnia doręczenia wezwania określonego w uchwale Rady Gminy – 
petycja nie zostanie rozpatrzona. 
Przewodniczący Rady STANISŁAW OLSZEWSKI poprosił mieszkańca gminy, który chciał zabrać głos w tym 
punkcie.  
JAN MORDAŃ - przypomniał, że był obecny na wczorajszym wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji 

rady gminy. Zwrócił uwagę, że w sprawie Jego petycji nikt z radnych nie zareagował. To tak jakby jej nie 

było. Petycja dotyczy zapisu w statucie gminy dotyczącego ograniczenia dostępu do protokołów z komisji 

i sesji rady gminy na skutek zapisu w statucie gminy. Powiedział, że w naszej gminie dostęp do 

dokumentów publicznych i korzystania z ich przez mieszkańców jest mocno ograniczony. Tylko 

wtajemniczone osoby korzystają z tego przywileju. Nawet radni w praktyce mają wgląd do dokumentów 

wtedy, gdy otrzymują na swoje tablety poszczególne materiały. Dodał, że wygląda na to, że dopiero 

siedząc na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji czytają materiały sesyjne. Następnie odczytał 

stanowisko Wójta Gminy skierowane do radnych: "W związku ze złożoną przez mieszkańca Gminy Bielsk 

Podlaski petycją z dnia 11 października 2024 r. o zmianę zapisu § 36 ust 7 Statutu Gminy Bielsk Podlaski, 

przekazaną Wójtowi Gminy Bielsk Podlaski pismem Or.0004.33.2024. AW z dnia 15 października 2024 r. 

w celu zajęcia stanowiska, wskazuję, że petycja zawiera braki formalne wymagające uzupełnienia." i 

dodał, że Wójt przedłożył projekt uchwały w sprawie wezwania do uzupełnienia petycji z dnia 11 

października 2024 r. o dokonanie zmiany § 36 ust. 7 Statutu Gminy Bielsk Podlaski.  W trakcie 

odczytywania stanowiska Wójta Gminy wtrącił, że można było zawrzeć, że jest to petycja Jana Mordania, 

bo tylko on jest taki dokuczliwy. Zapytał, a co na to radni? Oczywiście jak zwykle potakują, milczą i 

uchwalają jak życzy sobie wójt. Dodał, że jest taka zabawa dziecięca, która nazywa się: "papuga zielona - 

co ja to i ona". Następie zacytował projekt uchwały: "§ 1. Wzywa się podmiot wnoszący petycję do 

uzupełnienia jej poprzez wyjaśnienie, jakiej zmiany § 36 ust. 7 Statutu Gminy Bielsk Podlaski ... oczekuje 

wnioskodawca." Powiedział, że oczywiście takie wezwanie rada uchwali bez rozpatrywania na komisjach i 

teraz na sesji. Proponowana uchwała przez wójta to nic innego jak zabawa dziecięca w kotka i myszkę, 

która polega na stwarzaniu niejasnych sytuacji pod pozorem przepisów prawa.  

Przewodniczący Rady STANISŁAW OLSZEWSKI odebrał głos mieszkańcowi gminy w związku z 

niedostosowaniem się do poleceń dyscyplinujących podczas wypowiedzi. 

Głosowano w sprawie: 

Powzięcie uchwały w sprawie wezwania do uzupełnienia petycji z dnia 11 października 2024 r. o 

dokonanie zmiany § 36 ust. 7 Statutu Gminy Bielsk Podlaski. 



Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Diana Bisz, Jerzy Chilkiewicz, Walenty Gałuszewski, Radosław Godun, Alina Kruk, Barbara Krukowska, 

Konrad Łapiński, Albin Misiuk, Angelika Nieroda, Stanisław Olszewski, Piotr Parfieniuk, Anna Siemieniuk, 

Jerzy Tomczuk, Anatol Grzegorz Tymiński 

NIEOBECNI (1) 

Andrzej Czeczuga 

 

Rada Gminy przyjęła 

Uchwałę nr VII/59/2024 

z dnia 30 października 2024 r. 

w sprawie wezwania do uzupełnienia petycji z dnia 11 października 2024 r. o dokonanie zmiany § 36 

ust. 7 Statutu Gminy Bielsk Podlaski 

Uchwała stanowi Załącznik Nr 16 do protokołu. 

 

10. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy Bielsk Podlaski w okresie międzysesyjnym od dnia 25 

września 2024 r. do dnia 28 października 2024 r. 

Sprawozdanie stanowiące Załącznik Nr 17 do protokołu radni otrzymali w formie elektronicznej. 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie sprawozdania Wójta Gminy Pana Walentego Koryckieo. 

Radni nie zgłosili pytań do przedstawionego sprawozdania. 

 

11. Interpelacje i zapytania radnych. 

W okresie międzysesyjnym nie wpłynęły interpelacje ani zapytania od radnych. 

 

12. Odpowiedzi na interpelacje. 

W związku z brakiem interpelacji nie było też odpowiedzi. 

 

13. Wolne wnioski i informacje. 

Nie zgłoszono wniosków. 

 

14. Zamknięcie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady STANISŁAW OLSZEWSKI zamknął o 

godz. 09.39, VII Sesję Rady Gminy Bielsk Podlaski. 

      Przewodniczący 
     Rady Gminy Bielsk Podlaski 

     Stanisław Olszewski 

Przygotował(a): Katarzyna Popławska 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
Szczegółowa treść wypowiedzi osób uczestniczących w sesji znajduje się na nagraniu przebiegu sesji na 

stronie internetowej Urzędu Gminy Bielsk Podlaski w zakładce „Nagrania obrad sesji rady gminy”. 


